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Besluitenlijst 
Vergadering van de Statencommissie van het Drents Parlement 

Woensdag 17 mei 2023 

Locatie: Statenzaal van het Drents Parlement 

U kunt de Statenvoorstellen en de ingezonden brieven, alsmede de besluitenlijsten, via het  
StatenInformatieSysteem (SIS) inzien op de website van de provincie onder het volgende adres: 
Statencommissie 17 mei 2023 09:30:00, Drents parlement 
 
De lijst met toezeggingen tot en met de vergadering van 17 mei 2023 is als bijlage opgenomen 
bij deze besluitenlijst.

Aanwezig:  
mevrouw A. Udinga (VVD), voorzitter a.i. 
de heer C.S. van den Berg (BBB) 
mevrouw B. van den Berg-Slagter (ChristenUnie) 
mevrouw W.G. Bolhuis-van Unen (BBB) 
de heer E. Bos (GroenLinks) 
de heer G.B.H. Brandsema (ChristenUnie) 
de heer J.P. Brouwer (BBB) 
de heer B. van Dekken (CDA) 
mevrouw G.J. Dikkers (SP) 
de heer P. Edelman (BBB) 
de heer M. Jansen (BBB) 
mevrouw A.A. Jongman (BBB) 
de heer J. Kerssies (BBB) 
mevrouw A.M. Kleine Deters (D66) 
mevrouw H. Koning (BBB) 
mevrouw M. Kramer-Hammenga (Volt) 
de heer H. Loof (PvdA) 
mevrouw S.A. Maris-Brouwer (BBB) 
mevrouw F.S. Mensen-Maat (PvdA)  
mevrouw L.G.T. Mestemaker (BBB) 
mevrouw C.E. Niessink (Forum voor Democratie) 
de heer J.R. Oosting (VVD) 
mevrouw S.J. Peeks (Partij voor de Dieren) 
de heer S.R. Pormes (GroenLinks) 
de heer J. Puper (PvdA) 
de heer A.K. Schoenmaker (Sterk Lokaal  
   Drenthe) 
de heer H.G.J. Schuinder (BBB) 
 
 

 
de heer B. Schütte (BBB) 
de heer H.L. Smeenge (BBB) 
mevrouw Y.M. Turenhout (PvdA) 
de heer N.A. Uppelschoten (PVV) 
de heer G.A. Veltrop (BBB) 
de heer C. Vianen (VVD) 
de heer A. Vorenkamp (PVV) 
de heer W.H. Vossebeld (BBB) 
de heer J. van der Zee (BBB) 
mevrouw R.R.M. Zuiker (Partij voor de Dieren) 
 
de heer T.H. Corporaal, Statenadviseur 

Voorts aanwezig de leden van het  
demissionair college van GS: 
mevrouw N. Vedelaar (PvdA) 
de heer H. Brink (VVD) 
de heer H.G. Jumelet (CDA) (demissionair 
   gedeputeerde) 
de heer J.N. Kuipers (GroenLinks) 
de heer T. Stelpstra (ChristenUnie) 

Afwezig: 
mevrouw W.M. Meeuwissen-Dekker (VVD) 
mevrouw M. Veltrop-de Wilde (BBB) 
de heer S.K.D.S. Zandvliet (SP) 
 

https://www.drentsparlement.nl/Vergaderingen/Statencommissie/2023/17-mei/09:30
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1. Opening 

De voorzitter opent om 9.30 uur de eerste vergadering van de Statencommissie in de nieuwe be-
stuursperiode en heet de aanwezigen welkom. 

2. Vaststelling van de agenda 

Aan de agenda wordt toegevoegd agendapunt 3a Inspreekrecht voor niet-geagendeerde onder-
werpen. Mevrouw J. Ensink spreekt in, namens de werkgroep Stop Afvalwater Schoonebeek, 
over plannen van de NAM om afvalwater te injecteren in de bodem van Schoonebeek. 
De agenda wordt als zodanig vastgesteld. 

3. Mededelingen 

Gedeputeerde Jumelet vervangt gedeputeerde Brink in de ochtend, gedeputeerde Kuipers ver-
vangt gedeputeerde Jumelet na de middagpauze en gedeputeerde Stelpstra vertrekt om 
17.00 uur en gedeputeerde Vedelaar vervangt hem.  

3a. Inspreekrecht  

Mevrouw Ensink maakt gebruik van het algemeen inspreekrecht. Zij geeft een toelichting op de 
brief B.42 van de LIS (Brief van Stop Avalwater Schoonebeek van 24 april 2023 over Reflectie van-
uit Schoonebeek over voortgang gebieds-proces oliewinning Schoonebeek).  
Mevrouw Ensink geeft aan dat de werkgroep Stop Afvalwater Schoonebeek grote zorgen heeft 
over de voorkeursvariant om het afvalwater onder hun huizen te lozen en de risico's die erbij 
horen voor mens en milieu. Verder voelen ze zich erg gemangeld door de overheid in dit proces. 
Zo legt de provincie de bal voor het verbeteren van de communicatie bij EZK en de NAM. Maar 
waarom komt de provincie niet met meer concrete aanbevelingen is haar vraag? 
 
(De volledige tekst van mevrouw Ensink staat vermeld in het transcript van deze vergadering). 

4. Vaststellen besluitenlijsten van de vergadering van de Statencommissie Omgevings- 
beleid van 15 februari 2023 en de Lijst van toezeggingen en van de Statencommissie 
Financiën, Cultuur, Bestuur en Economie van 22 februari 2023 en de Lijst van toezeg-
gingen 

De besluitenlijsten en de lijsten van toezeggingen worden ongewijzigd vastgesteld. 

5. Ingekomen stukken 

Toegezonden is een lijst met ingekomen stukken A1 t/m A47, B1 t/m B53 en C1 t/m C5. 
De lijst met ingekomen stukken wordt conform vastgesteld. 
 
De voorzitter: De volgende schriftelijke vragen zijn binnengekomen: 
  



 

3 

N.a.v. A.2 (Beleidskader Participatie Drentse zonneroute A37): mevrouw A.M. Kleine Deters 
(D66): 
• Wie verzorgt/is verantwoordelijk voor de informatie naar aanwonenden? 
 
Gedeputeerde Stelpstra: Het is een project dat van Rijkswaterstaat is, dus zij zijn daarvoor ver-
antwoordelijk. 
 
N.a.v. A.4 (Wijziging subsidieregeling opruiming drugsafval): mevrouw Van den Berg (Christen-
Unie) 
De CU vraagt zich af of de cijfers over het aantal productielocaties in 2022 zoals genoemd in de 
brief kloppen. De politie, bij monde van Sylvia Te Wierik, meldde op 25 april jl in een bericht op 
RTV Drenthe dat er in 2022 namelijk twee locaties voor cocaïne en twee voor synthetische drugs 
zijn ontdekt in Drenthe (ipv 0). Dat zou dus in tegenstelling tot wat er in de brief staat geen da-
lende trend zijn, maar een stijgende trend.  
 
Gedeputeerde Stelpstra: Het overzicht in de PS-brief gaat over de synthetische drugs. Daar valt 
cocaïne niet onder. Maar het blijkt toch dat er één productielocatie was in plaats van nul. En dan 
blijft toch de conclusie dat er in die zin sprake is van een dalende trend. 
 
N.a.v. A.7 (Klimaatmonitor): mevrouw Kleine Deters (D66) 
De inzet dient gericht te zijn om het klimaat te redden. 
De gemeente Emmen is voornemens een windmolenpark te schrappen omdat de provinciale 
doelstellingen (door andere gemeenten) ook zonder dat park gehaald kunnen worden.  

• Is GS voornemens dit verzoek van Emmen te steunen? Zo ja waarom? 
 
Gedeputeerde Stelpstra: het college is in principe bereid, maar hebben daar wel een aantal voor-
waarden aangekoppeld, namelijk dat er een goed plan moet komen over de haalbaarheid hoe 
dan de doelstelling wel wordt gehaald en dat er zicht is op uitvoerbaarheid. Dus wij gaan niet 
eerder toestaan, of niet eerder met een voorstel naar de Staten toe, dan dat GS dat plan heeft 
ontvangen.  
 
N.a.v. A.13 (Vervolgtraject kazernes in Assen en Havelte): mevrouw Van den Berg (ChristenUnie)  
• Kan het college aangeven hoe PS op de hoogte wordt gehouden van de voortgang? 
 
Gedeputeerde Jumelet: de stappen zijn gezet om tot de uitvoering van de afspraken te komen. 
Via informatie sessies of brief worden de staten bijgepraat op een bepaald moment. 
 
N.a.v. A.20 (Voorstellen aan overheden): mevrouw Kleine Deters (D66) 
Vanuit de impasse die is ontstaan tussen inwoners, telers en lokale overheden over een gezonde 
leefomgeving versus het gebruik van gewasbeschermingsmiddelen was het verzoek aan de pro-
vincie om regie te nemen en is de gesprekstafel van de CvdK ontstaan.  

• Moeten we uit genoemde brief van de CvdK met de voorstellen om het proces weer terug te 
leggen bij de lokale overheden concluderen dat we weer terug zijn bij het begin en de pro-
vincie geen concrete stappen in de regie heeft gerealiseerd? 

 
Gedeputeerde Jumelet : Nee, want in de brief  wordt gewag gemaakt van het feit welke uitkom-
sten er zijn. Dat is aan de overheden bedacht om die uit te gaan voeren. LNV wordt daarmee be-
doeld en de provincie Drenthe. Naar verwachting ligt voor de zomer een voorstel in GS hoe een 
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en ander op te pakken en vorm te geven. PS zullen er ook over worden geïnformeerd zodra dat 
ook gebeurd is. 
 
N.a.v. A.31 (Integrale rapportage bodem- en grondwaterkwaliteit): mevrouw Kleine Deters  
(D66) 
Weer een rapportage waaruit blijkt dat het niet goed gesteld is met onze bodem- en grondwa-
terkwaliteit. D66 heeft vaker gepleit voor het maken van een actieplan om de doelen van de 
KRW (kaderrichtlijn water) te halen. 

• Is GS op basis van deze rapportage, die opnieuw de urgentie van het aanpakken van vervui-
lingen van ons water van plan om met een actieplan te komen? Zo nee, waarom niet? 

 
Gedeputeerde Kuipers: de provincie heeft al een uitgebreid Uitvoeringsprogramma grondwater 
beschermingsgebieden met in totaal 42 maatregelen die geborgd zijn met verschillende partners 
in een overeenkomst en voorzien van budget. En die moet de totale Kaderrichtlijn Water opgave 
daarvan kunnen dragen. Dat is nog steeds onze inschatting. Secundair zijn we natuurlijk samen 
met andere waterbeheerders, waterschappen en de Rijksoverheid aan de lat om alle Kaderricht-
lijn Water doelen te halen. 
 
N.a.v. A.32 (Ereschuld Drenthe): mevrouw Van den Berg (ChristenUnie) 
• Kan het college aangeven wat de stand van zaken is? Is er al een reactie gekomen vanuit het 

Rijk op dit compensatieplan?  
 
Gedeputeerde Stelpstra: Begin juni is er weer een overleg met de gemeenten om te kijken hoe, 
wat in de brief van het kabinet is aangegeven, we dat ook echt handen en voeten kunnen ge-
ven. Dan gaat het vooral over de sociale impact en ook over de economische impact. Maar ik 
blijf benadrukken, dat het in de eerste instantie om mensen gaat. Dat mensen recht gedaan 
wordt als het gaat om schade en herstel. 
 
N.a.v. A.37 (Jaarverslag 2022 MKB Fonds Drenthe): mevrouw Kleine Deters (D66) 
In het verslag staat dat er een verlies van € 1,4 miljoen geleden is. Als argument staat er: Door 
waardeverandering.  
 
Gedeputeerde Jumelet: het betreft de waardeverandering die gaat over de voorzieningen die 
zijn genomen bij vier bedrijven. Voorzieningen moeten worden getroffen vanuit het voorzich-
tigheidsbeginsel. Daarbij moet wel worden opgemerkt dat het een momentopname is. Dus dat 
moet je doen vanuit de systematiek en dat kan in de loop der tijd dus ook weer positief worden. 
Een voorziening is dus geen definitieve afwaardering, maar het heeft wel zijn invloed op het re-
sultaat vooralsnog. 
 
N.a.v. A.42 (Aanleveren Natuurdoelanalyses aan Ecologische Autoriteit): mevrouw Kleine Deters  
(D66) 
Uit de natuurdoelanalyses (NDA) blijkt dat, in de meeste Natura 2000 gebieden de natuurherstel-
maatregelen onvoldoende effect hebben en soms zelfs de natuur verder verslechterd is! 

• Hoe heeft dit kunnen gebeuren?  
 
Gedeputeerde Jumelet: wanneer het over natuur gaat en de staat van onze natuur, dan gaat het 
niet alleen over stikstof, dan gaat het ook over klimaat, dan gaat het ook over waterhuishou-
ding, enzovoort. En in de afgelopen jaren is natuurlijk inmiddels hard gewerkt om die natuur 
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goed te beheren, maar ook goed zo nodig te herstellen. Er zijn echter meer maatregelen nodig. 
De NDA’s zijn dan ook een momentopname en dienen als input voor de gebiedsprogramma’s.  
 
N.a.v. B.4 (Brief van de heer H. Baptist over Gebruik pesticiden rond de Noord Lheeder Es):  
mevrouw Kleine Deters (D66) 
In de brief schrijft de heer Baptist dat vanwege het niet opvolgen van het advies/besluit van de 
commissie rechtsbescherming er nu een beroep bij de rechtbank ligt.  

• Wat is de stand van zaken m.b.t. dit beroep? 
 
Gedeputeerde Jumelet: Het is op dit moment wachten tot we een uitnodiging krijgen voor de 
zitting bij de rechtbank. Het beroep bij de rechtbank is op 27 juni 2022 door de omwonenden 
van de Noord Lheeder Es in Dwingeloo ingediend. Op 9 december 2022 hebben we als provincie 
een verweerschrift naar de rechtbank gestuurd. Op 30 januari 2023 is namens de omwonenden 
reactie op het verweerschrift ingestuurd en nu is het nog steeds wachten op een uitnodiging.  
 
De fractie van de SP geeft aan de brief Reflectie op het gebiedsproces, A.41, te willen agenderen 
voor de volgende commissievergadering. 
 
Voorhangprocedure C 1: € 175.000,-- subsidie beschikbaar stellen voor de verbetering van het 
fietspad ‘de weg van de Westerlanden’ in het Hunzedal (gemeente Borger-Odoorn).  
 
Conclusie: Gedeputeerde Staten kunnen overgaan tot subsidieverlening. 
 
Voorhangprocedure C 2: € 742.383,-- subsidie verlenen aan Landschapsbeheer Drenthe voor het 
uitvoeren van het gebiedsplan Ees-Weerdinge van de agenda Boer Burger Natuur Drenthe voor 
de jaren 2023, 2024 en 2025. 
 
Conclusie: Gedeputeerde Staten kunnen overgaan tot subsidieverlening. 
 
Voorhangprocedure C 3: € 550.000,-- subsidie verlenen aan gemeente de Wolden voor de ge-
biedsontwikkeling Ruinen – Dwingelderveld. 
 
Toezegging 
Gedeputeerde Jumelet geeft aan dat gedeputeerde Brink schriftelijk terugkomt op de vraag van 
mevrouw Zuiker wat Europark gaat bijdragen aan de gebiedsontwikkeling Ruinen – Dwingelder-
veld. 
 
Conclusie: Gedeputeerde Staten kunnen overgaan tot subsidieverlening. 
 
Voorhangprocedure C 4: € 186.000,-- subsidie verlenen aan het Recreatieschap Drenthe voor het 
project Recreatie Expert Team Dagrecreatie, Groepen-sector en Hotels (RET DGH). 
 
Toezegging 
Gedeputeerde Jumelet geeft aan dat gedeputeerde Brink schriftelijk terugkomt op de vraag van 
mevrouw Zuiker waarom de commerciële partijen slechts voor € 5000 aan uren gaan bijdragen. 
 
Conclusie: Gedeputeerde Staten kunnen overgaan tot subsidieverlening. 
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Voorhangprocedure C 5: € 6.395.000,-- subsidie verlenen aan het waterschap Vechtstromen 
voor het project Nieuwe Drostendiep. 
 
Conclusie: Gedeputeerde Staten kunnen overgaan tot subsidieverlening. 

6. Rondvraag 

De fractie van BBB heeft een vraag over de ingevoerde kalenderlandbouw, waarbij veel land-
bouwproducten al voor 1 oktober moeten zijn geoogst. Zijn vraag is of het college bereid is om 
de minister van landbouw een brief te sturen met de oproep om dit beleid te heroverwegen 
 
Gedeputeerde Jumelet  stelt voor om niet een brief te sturen, maar vooral de politieke lijnen te 
gebruiken. Daardoor zijn er inmiddels schriftelijke vragen gesteld door de heer Bisschop van de 
SGP, door de heer Van Campen van de VVD en door de heer Bossen van het CDA om vooral het 
ontbreken van consumptieaardappelen op de lijst van de winterteelten. Ook zit de gedepu-
teerde regelmatig namens het IPO bij het ministerie aan tafel om deze boodschap over te bren-
gen. 
 
De fractie van D66 heeft een vraag over de voorgenomen vestiging van de yoghurtfabriek FAGE 
in Hoogeveen. In de media werd gemeld dat het vergunningstraject niet afgerond kan worden, 
mede in verband met de belasting op het milieu. De vraag is dan ook: Is dit juist en speelt ook de 
enorme vraag naar drinkwater hierbij een rol? 
 
Gedeputeerde Kuipers: de passage die u citeert over de belasting van het milieu, die gaat over 
stikstof. Extern salderen is niet meer mogelijk is. En omdat extern salderen de basis was in deze 
vergunningaanvraag is daarmee die definitieve vergunning voor FAGE voorlopig onzeker en die 
kan dus niet zonder aanpassingen definitief gemaakt worden. Speelt de enorme vraag naar 
drinkwater een rol? Nee, want deze gevraagde levering past ruim binnen die maximale progno-
ses. 
 
De fractie van D66 heeft een vraag over een informatieavond over de bodemdaling n.a.v. een 
nieuw (onderzoeks)rapport in Erica en Nieuw-Amsterdam. De vraag is welke verantwoordelijk-
heid GS zien in dit traject voor de provincie en hoe hier invulling aan gegeven gaat worden. 
 
Gedeputeerde Kuipers . De letterlijke verantwoordelijkheid is er bij de provincie niet, maar wij 
trekken nog steeds samen op met het waterschap en de gemeente, omdat op het moment dat er 
wel vragen ontstaan, wij daar moeten zijn en dat we ook het waterschap en de gemeente on-
dersteunen om hun verantwoordelijkheid invulling te geven. 

7. OV-bureau Groningen-Drenthe:  
- Kaderbrief Begroting 2024 en Jaarstukken 2022; brief van het college van Gedepu-

teerde Staten van 4 april 2023 
- Ontwerpbegroting 2024 en Ontwerphoofdlijnen dienstregeling bus 2024; brief van het 

college van Gedeputeerde Staten van 25 april 2023 
 
Gevraagd wordt: zowel een zienswijze kenbaar te maken met betrekking tot de Kaderbrief Be-
groting 2024 van het OV-bureau als een zienswijze over de Ontwerpbegroting 2024 en Ontwerp-
hoofdlijnen dienstregeling bus 2024. 
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De voorzitter sluit de beraadslaging met de conclusie dat er steun is vanuit de Staten voor het 
pakket van maatregelen wat er wordt voorgesteld. 

8 Verhoging krediet voor verduurzaming, (brand)veiligheid, beveiliging, toegankelijk-
heid en collectie-inpassing van het provinciaal vastgoed Drents Museum; Statenstuk 
2023-102 

Gevraagd wordt: 
1. Het krediet van NCP installaties met € 2.067.000,-- te verhogen naar € 3.867.000,--; 
2. het krediet van NCP gebouwen met € 1.324.000,-- te verhogen naar € 2.524.000,--; 
3. de extra kapitaallasten ad € 137.800,-- van krediet NCP installaties te dekken uit Stelpost 

knelpuntenpot indexering inkoopbudgetten; 
4. de extra kapitaallasten ad € 44.133,-- van krediet NCP gebouwen te dekken uit Stelpost knel-

puntenpot indexering inkoopbudgetten; de Begroting dienovereenkomstig te wijzigen 
 
De voorzitter sluit de beraadslaging met de conclusie dat Statenstuk 2023-102 als een A-stuk 
door gaat naar de PS-vergadering van 30 mei 2023. 

9. Organisatieontwikkeling; Statenstuk 2023-113 

Gevraagd wordt: 
1. in 2023 € 1.120.000,--, in 2024 € 1.800.000,--, in 2025 € 1.900.000,-- en in 2026 € 1.950.000,--

beschikbaar te stellen voor de Organisatieontwikkeling; 
2. deze bedragen te dekken uit de vrije bestedingsruimte in de desbetreffende jaren; 
3. de Begroting overeenkomstig te wijzigen. 
 
De voorzitter sluit de beraadslaging met de conclusie dat Statenstuk 2023-113 als een A-stuk 
door gaat naar de PS-vergadering van 30 mei 2023. 

10. Jaarstukken 2022; Statenstuk 2023-105 

Gevraagd wordt: 
1. Kennis te nemen van het positieve resultaat van € 19.691.785,-- over 2022 (vóór verwerking 

van niet-begrote mutaties in reserves). 
2. Een voorziening spaarverlof in te stellen. 
3. In te stemmen met de afzonderlijke niet geraamde toevoegingen en onttrekkingen aan de 

reserves die afwijken van de begroting voor een totaalbedrag van € 10.501.146,--. Het resul-
taat na verrekening met de reserves bedraagt dan € 9.190.639,--. 

4. Een bedrag van € 5.204.493,-- te storten in de saldireserve ten behoeve van de overheveling 
van budgetten van 2022 naar 2023. 

5. Een bedrag van € 630.000,-- als volgt te bestemmen: € 130.000,-- voor het project Veenhui-
zen, werelderfgoed in transitie en € 500.000,-- voor de voortzetting van het organisatie-ont-
wikkeltraject in 2023. 

6. Het saldo van in totaal € 3.356.146,-- toe te voegen aan de Financieringsreserve. 
7. De Jaarstukken 2022 vast te stellen. 
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8. Kennis te nemen van de Voortgangsrapportage Europa 2022 en het Jaarverslag integriteit 
2022. 

9. Kennis te nemen van de reactie op het accountantsverslag. 
 
De voorzitter sluit de beraadslaging met de conclusie dat Statenstuk 2023-105 als een B-stuk 
door gaat naar de PS-vergadering van 30 mei 2023. 

11. 1e Actualisatie 2023 (2e en 3e wijziging van de Begroting 2023); Statenstuk 2023-111 

Gevraagd wordt: 
In te stemmen met de 1e Actualisatie 2023 (2e en 3e wijziging van de Begroting 2023), inclusief 
de voorgestelde wijzigingen in de investeringskredieten. 
 
De voorzitter trekt de conclusie, nadat niemand hierover het woord wil voeren, dat Statenstuk 
2023-111 als een A-stuk door gaat naar de PS-vergadering van 30 mei 2023. 

12. Jaarstukken 2022, Begrotingswijziging 2023 en Ontwerp Programmabegroting 2024 
Prolander; brief van het college van Gedeputeerde Staten van 12 april 2023 

Gevraagd wordt: 
Zowel een zienswijze kenbaar te maken met betrekking tot de Ontwerp Programmabegroting 
2024 Prolander 
 
De voorzitter sluit de beraadslaging met de conclusie dat er vanuit de Staten een positieve ziens-
wijze wordt gegeven over de ontwerp begroting en dat de Gedeputeerde de opmerkingen on-
der arm meeneemt erbij  

13. Jaarrekening 2023 en Conceptbegroting 2024 van de Regio Groningen Assen; brief van 
het college van Gedeputeerde Staten van 25 april 2023 

Gevraagd wordt: 
Zowel een zienswijze kenbaar te maken met betrekking tot de Conceptbegroting 2024 van de 
Regio Groningen Assen 
 
De voorzitter sluit de beraadslaging met de conclusie dat richting de stuurgroep Regio Gronin-
gen Assen de Staten van Drenthe dan een positieve zienswijze geven op hetgeen voorligt. 

14.  GR SNN: Jaarstukken 2022, Begroting 2023 na wijziging en Conceptbegroting 2024; 
brief van het college van Gedeputeerde Staten van 12 april 2023. 

Gevraagd wordt: 
Zowel een zienswijze kenbaar te maken met betrekking tot de Conceptbegroting 2024 Gemeen-
schappelijke Regeling SNN 
 
De voorzitter sluit de beraadslaging met de conclusie dat, los van de vragen die er gesteld zijn, 
de zienswijze kan bestaan uit steun voor de ontwerpbegroting. 
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15.  Jaarrekening 2022, Ontwerpbegrotingswijziging 2023 en ontwerpbegroting 2024 RUD 
Drenthe; brief van het college van Gedeputeerde Staten van 14 april 2023 

Gevraagd wordt: 
Zowel een zienswijze kenbaar te maken met betrekking tot de ontwerpbegroting 2024 RUD 
Drenthe 
 
De voorzitter sluit de beraadslaging met de conclusie dat de commissie opmerkingen heeft mee-
gegeven aan de Gedeputeerde als lid van het provinciebestuur, maar dat de zienswijze van Pro-
vinciale Staten positief is ten opzichte van de gevraagde besluiten door het algemeen bestuur 
van de RUD. 

16.  IPO-, SNN-, EU-aangelegenheden, NRK en verbonden partijen  

Bij dit agendapunt komen twee brieven aan de orde:  
- A36 Jaarverslag en Jaarrekening 2022 NV NOM en benoeming nieuw RvC-lid NOM  
- A34  Kaderbrief 2024 IPO/BIJ12, brief van 9 mei 2023. 

17. Sluiting 

De volgende vergadering zal plaatsvinden op woensdag 14 juni 2023. 
 
De vergadering wordt gesloten om 17.25 uur. 
 
 
 
 
 
Vastgesteld in de vergadering van de Statencommissie van 14 juni 2023. 
 
 
 
         , voorzitter 
 
 
 
         , Statenadviseur 
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